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Protokół
w Czecholvicach-Dziedzicach

z dnia 04 czerwca 2014

Obecni:
l. Małgorzata Jasny _ Z-ca Przewodntczącego Zarządtl
2' Janusz Uszok _ Pruewodniczący Zarządu
3. Edward Wala - Sekretarz
4. Andrzej Polaczek członek Zarządu osiedla

Przebieg posiedzenia
-Pan Janusz Uszok przedstawił problem tlanspoftu samochodów ciężarowych
ulicami osiedla (Łukasiewicza, Prusa).
obecny fakt, który zaistniał, tlwajuŹ od kilku miesiecy i od tego teŻ czasu
mieszkańcy osiedla skarżą się na hałas' wstlząsy tych pojazdów. Pani
Małgorzata Jasny w pełni potwierdziła uciąŹliwości ztym związane, gd'yŻ
mieszka przy wymienionej ulicy. Pan Janusz Uszok wyjaśnił zaistniały stan
ustawięniem clodatkowych oznakowań ograniczających ruch pojazdów
ciężarowych' Wprowadzono zakaz ruchu pojazdów ciężarowych na ulicach
Legionów (od skzyżowania ulicy Legionów z u1icami Łukasiewicza,
Kopemika) do DK-l (przez rondo Armii Krajowej i NSZ ulicą Mazańcowicką i
Ligocką) oraz od ronda AK, NSZ uIicą Niepodległości do ronda Sybiraków
następnie NoIbeńa Barlickiego do skrzyżowania z ulicą Prusa. Pan Janusz
Uszok zaznaczył iż problem ten dotyczy równieŹ rrlic Kopemika, Hrabiego
Kotu1ińskiego i Mazańcowickiej do DK- 1,obszar osiedla Czechowice Góme, na
którym znajdują się najcenrriejsze zabyki kulturowe naszego miasta. Pan
Andrzej Po1aczek stwierdził iż w Ż01Ż roku zarząd osied1a podjął uchwałę w
sprawie korekty trasy plzewozu mateliałów niebezpiecznych LoToS_Paliwa
przy ul. Prusa i sprawę przekierował do władz miasta w celu analizy możliwych
rozwtązań' Pan Janusz Uszok poinformował zebranych iż do dnia dzisiejszego
podjęta uchwała 3/08/20l2 nie podjęto żadnych działań by ograniczyć ruch
samochodórł cięŻarow1ch w w ulicami.

Ustalenia
l. Przewodniczący Zarządu osiedla Janusz Uszok zaproponował podjęcie
uchwały w dniu 04 '06.2014
_ w sprawie ruchu samochodów ciężarowych ulicami Łukasiewicza, Prusa
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2. Uczestnicy posiedzenia nie wnieśli zastrzeżęń
3 ' Przewodniczący przedstawił projekt uchwĄ w/w sprawie (załącznik)

Za przyjęciem wlw uchwaĘ głosowali wszyscy członkowie Zarządw

na lym zebrante ZarzĄdu osiedla zakończono .

Protokółował

Edward Wala.....


